
 

 

Referat Bestyrelsesmøde 

d. 1/6- 2024 

 

 

• Konstitution af ”ny” bestyrelse: Preben Leonhardt MSP 16 + 203 blev udnævnt til 

næstformand – velkommen til nyt bestyrelsesmedlem Rene Kristensen MSP 24, øvrige poster 

uændret. 

 

• Økonomi: OK – indtil videre ikke de store overraskelser. 

 

• Hjemmeside: Mangler at blive uploaded meget materiale til hjemmeside. Vi arbejder hårdt så 

det kan komme på asap. René står for Facebook som kører uafhængigt af bestyrelse.  

 

• Aftalt forsøg på at få kontakt til nybyggere ved fremsendelse af tjekliste med henblik på at 

være ”up front” først på byggeprocessen. (Tjekliste er pt. på hjemmesiden)  

 

• Status på igangværende kommunesager gennemgået og drøftet. 

 

• Sø står flot, lidt mange gule ”alger”. Frivillige har allerede trukket meget på land. Men faktisk 

kan man se ned til bunden – hvilket ikke har været tilfældet længe.  

 

• Veje er ordnet – Vi vil forsøge at indhente tilbud på eventuelt at give veje støvbinder. Det skal 

dog forlods oplyses, at det formentlig er pænt dyrt og pt ikke med i budget for 2024 og 2025. 

 

• Dræn og kloakker: Problematikker med overfladevand – kloakker osv. Stort stykke arbejde 

pågår ift. kontakt – møder – kommunikation til Guldborgsund Forsyning – Guldborgsund 

Kommune – ingeniører mm. Når et eventuelt resultat af de forhandlinger foreligger, vil der 

komme information herom. Det vil uden tvivl kræve en eller form for indsats fra hver enkelt 

grundejer. Der arbejdes hårdt og intenst på at finde løsningsmodeller. 

 

• Der er plantet lavendler og sommerfuglebuske rundt omkring på fællesarealer. Hjælp os med 

at vande og fjerne lidt ukrudt rundtom. Ved fælles hjælp kan vi måske få lidt farver at kigge 

på, og måske få nogle muldvarpe til at flytte. Der er pt. fanget over en håndfuld af slagsen. 

 

• Sidst men ikke mindst – Fantastisk fællesdag 4/5-24. Tusind tusind tak til alle 32 friske og 

arbejdsomme fremmødte. Sæt nu allerede X i kalenderen.  

 

• Næste fællesdag  14/9-2024. 

 


